
A. De Rossi o Primaverze i UEFA Youth League
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Trener Primavery Romy rozmawiał z Roma TV. Opowiadał o swoich

pierwszych odczuciach, po losowaniu grup Ligi Mistrzów, w tym także

młodzieżowych rozgrywek. Jego piłkarze zmierzą się z młodymi Barcelony,

Bayeru i BATE. Alberto De Rossi przyznał, że mecz z Katalończykami

będzie najważniejszy. Stwierdził również, iż nie można lekceważyć

Niemców i Białorusinów.

 

Jakie są twoje przemyślenia po wczorajszym losowaniu Ligi Mistrzów i

UEFA Youth League?

- Obserwowaliśmy jednym okiem losowanie pierwszej drużyny, a drugim

dostrzegaliśmy co to oznacza dla Primavery. Przede wszystkim, Barcelona, która

jest wielkim klubem oraz wielką częścią piłki w ostatnich 20 latach i to nie tylko

drużyna seniorów.

 

Po turnieju z zeszłego roku, nie jest wam obce mierzyć się z największymi

drużynami Europy. Barcelona to z pewnością wspaniała okazja, ale Bayer

to kolejna wielka drużyna...

- Bez wątpienia. W Niemczech dużo czasu poświęca się młodym, więc jestem

przekonany, że Bayer Leverkusen będzie bardzo mocnym przeciwnikiem. Nie znamy

zbyt dobrze BATE, ale byłoby nieporozumieniem, gdybyśmy oceniali ich tylko z

nazwy.

 

Jak wasze letnie przygotowania? Braliście udział w turnieju w Latynie, a

jutro gracie z Cagliari na Sardynii...

- Nadszedł czas by grać w piłkę i spróbować zaadaptować to co trenowaliśmy

podczas przygotowań. Mamy wielu utalentawanych napastników i musimy dobrze

ustawić drużynę, by każdy z nich mógł zagrać. Przeprojektowaliśmy w tym roku

wiele z fizycznego punktu widzenia i będziemy eksperymentować z różnymi

ustawieniami, biorąc pod uwagę umiejętności chłopaków. Jestem bardzo

zadowolony z postępów. Oczywiście nie wszystko będzie szło tak prosto, ale te

mecze przygotowawcze pomogą nam się przygotować na rozpoczęcie sezonu, 12

Września, oraz mecz z Barceloną 16 Września.
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